
Lublin, 17 września 2018 r.

Protokół z posiedzenia Konferencji Dyrektorów Bibliotek Uczelni Medycznych w dniu
17 września 2018 r. w Lublinie.

W spotkaniu wzięli udział dyrektorzy bibliotek:
1. Scholastyka Baran - Biblioteka Uniwersytecka Uniwersytetu Warmińsko-

Mazurskiego w Olsztynie
2. Renata Birska - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego w Lublinie
3. Dagmara Budek - Biblioteka Główna Pomorskiego Uniwersytetu Medycznego w

Szczecinie
4. Danuta Dąbrowska-Charytoniuk - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego

w Białymstoku
5. Anna Grygorowicz - Bibliotek Główna Gdańskiego Uniwersytetu Medycznego
6. Krzysztof Nierzwicki - Biblioteka Medyczna Collegium Medicum Uniwersytetu

Mikołaja Kopernika w Toruniu
7. Roma Hajduk - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego w Poznaniu
8. Witold Kozakiewicz - Centrum Informacyjno-Biblioteczne Uniwersytetu Medycznego

w Łodzi
9. Renata Seweryniak - Biblioteka Centrum Medycznego Kształcenia Podyplomowego
10. Renata Sławińska - Biblioteka Uniwersytetu Medycznego we Wrocławiu
11. Anna Uryga - Biblioteka Medyczna UJ CM
12. Irmina Utrata - Biblioteka Główna Warszawskiego Uniwersytetu Medycznego

1. Przewodnicząca KDBAUM dyr. Anna Grygorowicz powitała dyrektorów
wszystkich bibliotek oraz poinformowała o przyjęciu do KDBAUM nowego
członka p. dyrektor Scholastyki Baran - dyrektor Biblioteki Uniwersyteckiej
Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie.

2. Dyr. Anna Grygorowicz przypomniała wnioski ze spotkania Konferencji
Dyrektorów Bibliotek Uczelni Medycznych, która odbyła się w 2017 roku w Łodzi
w ramach XXXV Konferencji Problemowej Bibliotek Medycznych oraz stan ich
realizacji. W kwestii danych z systemu doc@med ostatecznie w głosowaniu podjęto
decyzję, aby ze względu na coraz mniejsze zainteresowanie wypożyczeniami
międzybibliotecznymi nie podejmować kolejnych działań zmierzających do
reaktywacji systemu i ich wykorzystania .

3. Dyr. Anna Grygorowicz poinformowała o przebiegu głosowania elektronicznego w
sprawie podjęcia uchwały dotyczącej wspólnych działań w zakresie opracowania,
wdrożenia, administrowania i użytkowania systemu elektronicznej kartoteki haseł
wzorcowych MeSH-Pol, w którym wszyscy członkowie głosowali za przyjęciem
uchwały (tekst uchwały stanowi załącznik do protokołu). Dyr. Renata Sławińska
(koordynator formalno-organizacyjny zadania) zobowiązała się do przygotowania
tekstu Porozumienia i rozesłania w celu konsultacji na poszczególnych uczelniach
oraz przeprowadzenia odpowiedniej procedury, która miałaby wyłonić firmę
obsługującą kartotekę MeSH-Pol.



4. Prace związane z selekcją i przechowywaniem archiwalnych zasobów czasopism
przebiegają niezbyt szybko. Obecnie trwają prace z plikiem 2 (zakres tytułów 101-
200, z łącznej liczby 1053 tytułów zgłoszonych). Nie wszystkie tytuły znalazły
bibliotekę chętną do wzięcia na siebie wieczystego przechowywania. W tym
momencie należy skupić się na porządkowaniu tytułów i przekazywaniu zbędnych
lub brakujących roczników do bibliotek, które taką deklarację złożyły. Wymianie
informacji o przekazywaniu roczników powinno służyć założone w tym celu forum.
Została skierowana prośba do bibliotek, aby zaktualizować listę osób, które mają
dostęp do forum i będą mogły podejmować decyzje w tym zakresie.

5. W związku z niedotrzymaniem przez dyr. Ryszarda Żmudę terminu wydania
ostatniego numeru Forum Bibliotek Medycznych (czerwiec br.) podjęto decyzję o
wyznaczeniu ostatecznego terminu na dzień 30 października br. Dyr. Irmina Utrata
nowy redaktor naczelny czasopisma poinformowała, że bez zakończenia cyklu
wydawniczego w Łodzi nie może podjąć żadnych działań związanych z
rozpoczęciem wydawania czasopisma przez Bibliotekę WUM.

6. Ustalono, iż w dalszym ciągu będą kontynuowane wspólne zabiegi mające na celu
ekonomizację kosztów dostępu do źródeł naukowej informacji medycznej.

7. Z uwagi na to, że NUKAT otrzymał dotychczas tylko połowę niezbędnych środków
na działalność Centrum w 2018 r. i niepewny los w przyszłości, podjęto decyzję o
przygotowaniu stanowiska KDBAUM w sprawie dalszego utrzymania
finansowania NUKAT do momentu wdrożenia nowego, skutecznego i dostępnego
dla całego środowiska bibliotek polskich modelu współpracy przy opracowywaniu
zbiorów.

8. Następna Konferencja Problemowa Bibliotek Medycznych odbędzie się w
Bydgoszczy i Toruniu.

Protokół sporządziła Dagmara Budek
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